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Nr. 317 BRIEF VAN DE MINISTER VAN FINANCIËN

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 24 september 2009

Op 17 juni jongstleden heeft de vaste commissie voor Verkeer en Water-
staat van de Tweede Kamer der Staten-Generaal een algemeen overleg
gehouden over het onderwerp OV-chipkaart (Kamerstuk 23 645, nr. 306).
In dat overleg zijn ook vragen gesteld omtrent de aanvraag van de
vergunning door TLS bij de Nederlandsche Bank.
Ik heb u tijdens dit algemeen overleg toegezegd, dat ik de Nederlandsche
Bank (DNB) zou verzoeken om een toelichting op wat zij verstaat onder
bedrijven die «in the scheme» opereren. Ook heb ik op uw verzoek geïn-
formeerd in hoeverre DNB de afgelopen vier jaar een oordeel heeft geveld
over Trans Link Systems in het kader van de egi-status en in hoeverre het
volume aan financiële transacties voor DNB uitmaakt voor het al dan niet
toetsen van een instelling aan de egi-criteria.

Bijgevoegd ontvangt u de reactie van de president van de Nederlandsche
Bank op beide vragen.1

De minister van Financiën,
W. J. Bos
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1 Ter inzage gelegd bij het Centraal Informa-
tiepunt Tweede Kamer.

Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, 23 645, nr. 317


